
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante  

 dňa 2.5.2022 

 
V Galante dňa 4.5.2022 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie zimnej údržby 2021/2022 
3. Žiadosť o rozdelenie dotácií v oblasti životného prostredia 
4. Žiadosť o stanovisko k návrhu VZN o odpadoch 
5. Žiadosť o stanovisko k žiadosti o odkúpenie pozemku – Mária Sárkányová  
6. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – Jozef Kostka 
7. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – Lukáš Reisinger 
8. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – STAVING Levice s.r.o. 
9. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – T-Zone s.r.o. 
10. Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2021 – informatívna správa 
11. Nájomné byty – informatívna správa 
12. Galandia – informatívna správa 
13. Platené parkovanie – informatívna správa 
14. Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  materskej školy na sídl. Sever  
15. Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  materskej školy na sídl. SNP  
16. Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  ZŠ Gejzu Dusíka na sídl. Sever 
17. Južné krídlo Neogotického kaštieľa v Galante 
18. Kontajnerové státie na ul. Krásnej – pripravovaný zámer 
19. Záverečný účet RIaD za rok 2021 
20. Požiadavka vyčleniť prebytok finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Galanta za rok 

2021 do rozpočtu RIaD na rok 2022  
21. II. úprava rozpočtu RIaD 
22. Diskusia  
23. Záver 

 

     K bodu č.2  

Vyhodnotenie zimnej údržby 2021/2022 
 
Materiál predložil: Arnold Popluhár 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie na vedomie správu o vyhodnotení zimnej 
údržby 2021/2022 
 

 

 

 



K bodu č.3 

Žiadosť o rozdelenie dotácií v oblasti životného prostredia 
 
Materiál predložil: Mgr. Daniela Amrichová 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s poskytnutím dotácie z rozpočtu mesta 
pre OZ Zelený plán vo výške 5000 €. 
 

 

K bodu č.4 

Žiadosť o stanovisko k návrhu VZN o odpadoch 
 

Materiál predložila: Mgr. Daniela Amrichová 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s návrhom Všeobecne záväzného 
nariadenia mesta Galanta č. .../2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 
mesta Galanta č. 6/2012 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi na území mesta Galanta. 

 

K bodu č.5 

Žiadosť o stanovisko k žiadosti o odkúpenie pozemku – Mária Sárkányová  
 

Materiál predložila: JUDr. Katarína Kubicová L.LM. 
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne navrhuje riešiť odpredaj pozemkov pod garážami 
postavenými na p.č.770/3, 770/4, 770/5 v k.ú. Galanta spôsobom, že sa oslovia aj zvyšný 
dvaja vlastníci daných garáží a pozemky sa odpredajú naraz. 

 
 

K bodu č.6 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – Jozef Kostka  
 
Materiál predložila: JUDr. Katarína Kubicová L.LM. 
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zriadením vecného bremena na 
pozemkoch mesta uvedených v žiadosti v prospech žiadateľa. 

 

K bodu č.7 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – Lukáš Reisinger 
 
Materiál predložila: JUDr. Katarína Kubicová L.LM. 
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zriadením vecného bremena na 
pozemkoch mesta uvedených v žiadosti v prospech žiadateľa. 

 



K bodu č.8 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – STAVING Levice s.r.o. 
 
Materiál predložila: JUDr. Katarína Kubicová L.LM. 
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zriadením vecného bremena na 
pozemkoch mesta uvedených v žiadosti v prospech žiadateľa. 

 

K bodu č.9 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta – T-Zone s.r.o. 
 
Materiál predložila: JUDr. Katarína Kubicová L.LM. 
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zriadením vecného bremena na 
pozemkoch mesta uvedených v žiadosti v prospech žiadateľa. 

 

K bodu č.10 

Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2021 – informatívna správa 
 
Materiál predložil: Miroslav Grell, náčelník MsP Galanta 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie Správu o činnosti MsP Galanta za rok 2021 
na vedomie.   

 

K bodu č.11 

Nájomné byty – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Ing. Mgr. Slávka Veselá 

Komisia materiál prerokovala jednohlasne berie správu na vedomie, s tým že odporúča mestu 
podať žiadosť na  ŠFRB o poskytnutie úveru na nájomné byty. 

P. Paška – primátor mesta: Ceny nájomného za byty určite nebudú vo výške ako sú uvedené 
v správe o Nájomných bytoch predloženej na rokovanie komisie. Budú určite nižšie.  

 

K bodu č.12 

Galandia – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Ing. Mgr. Slávka Veselá 

 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie informatívnu správu na vedomie. 

 

 

 



K bodu č.13 

Platené parkovanie – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie informatívnu správu o platenom parkovaní 
na vedomie, s tým že opätovne navrhuje začať s prípravou spoplatnenia parkovania na ul. 
Hlavnej.  

 

K bodu č.14 

Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  materskej školy na sídl. Sever  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zámerom mesta zvýšiť energetickú 
hospodárnosť materskej školy na sídlisku Sever.  

 

K bodu č.15 

Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  materskej školy na sídl. SNP  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zámerom mesta zvýšiť energetickú 
hospodárnosť materskej školy na sídlisku SNP.  

 

K bodu č.16 

Zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy  ZŠ Gejzu Dusíka na sídlisku Sever   
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zámerom mesta zvýšiť energetickú 
hospodárnosť budovy ZŠ Gejzu Dusíka na sídlisku Sever.  

K bodu č.17 

Južné krídlo Neogotického kaštieľa v Galante 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zámerom mesta na obnovu južného 
krídla Neogotického kaštieľa v Galante v rámci operačného programu Ministerstva kultúry SR 
z názvom „Obnovme si svoj dom“. 

 K bodu č.18 

Kontajnerové státie na ul. Krásnej – pripravovaný zámer 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a hlasovaním 4 za, 1 sa zdržal súhlasí zo zámerom investora 
vybudovať kontajnerové státie na ul. Krásnej na pozemkoch mesta. Zároveň komisia odporúča 
vyvolať diskusiu s investorom o alternatívnom riešení kontajnerového státia s využitím 
polopodzemných kontajnerov v danej lokalite.  



 

K bodu č.19 

Záverečný účet RIaD za rok 2021 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie Záverečný účet mesta Galanta – RiaD za 
rok 2021 na vedomie. 

 

K bodu č.20 

Požiadavka vyčleniť prebytok finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Galanta za 
rok 2021 do rozpočtu RIaD na rok 2022  
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí z požiadavkou vyčleniť prebytok 
finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Galanta za rok 2021 do rozpočtu RIaD na rok 2022. 

 

K bodu č.21 

II. úprava rozpočtu RIaD 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne sa dohodla na presunutí materiálu na nasledujúce 
zasadnutie komisie v mesiaci Jún 2022. 

 

 
 

 

 
                               Zsolt Takáč, v.r. 
                             predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


